
 

ZAPISNIK 

S 2. redovne sjednicu Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, koja  se održala u 
subotu, 23. prosinac 2017. u 13,00 sati u Motocross klubu Marović, Rakov Potok, Marovići 
1/11. 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza:  
Miro Kelečić - predsjednik, Davor Cipek – potpredsjednik, Dragutin Marović – član,  Martina 
Bublić - član, Vladimir Čerkez – član,  Mladen Vlahović – član, Saša Kolman - član 

Odsutan: - isprika Hrvoje Frankić –  potpredsjednik, isprika Ljiljana Šurbek Bošnjak – član   

Ostali nazočni: Milan Garašić – predsjednik NO SŠS, Marijana Radek - zapisničar 

Predsjednik Samoborskog športskog saveza gosp. Miro Kelečić otvorio je 2. redovnu sjednicu 
Izvršnog odbora SŠS za mandatno razdoblje 2017 - 2021, pozdravio nazočne i pozdravio 
domaćina gosp. Dragutina Marovića kojem daje riječ za obraćanje članovima Izvršnog odbora. 
Gosp. Marović pozdravlja sve nazočne, ukratko ih upoznaje s glavnim utrkama koje Motocross 
klub Marović organizira tijekom godine, poziva ih sve da pogledaju motocross stazu poslije 
sjednice te ih poziva na utrke u lipnju i listopadu 2018. godine. 
 
Predsjednik je zahvalio na domaćinstvu gosp. Maroviću, utvrdio potreban kvorum za 
održavanje sjednice i predložio dopunu u točki 1. Dnevnog reda koje su članovi IO primili u 
materijali na način da točka 1. glasi: Usvajanje zapisnika s 1. redovne sjednice Izvršnog odbora 
Samoborskog športskog saveza koja se održala u ponedjeljak 30. studenog 2017. u 18 sati u 
konferencijskoj dvorani SD Samobor i usvajanje zapisnika s 1. elektronske sjednice 
Samoborskog športskog saveza održane 01. prosinca 2017 godine. 
 Izmjene se daju na glasanje. Izmjene dnevnog reda usvojene su jednoglasno. 
Novo predloženi dnevni red daje se na usvajanje. 

D N E V N I   R E D: 

1. Usvajanje zapisnika s 1. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza 
koja se održala u ponedjeljak 30. studenog 2017. u 18 sati u konferencijskoj dvorani SD 
Samobor i usvajanje zapisnika s 1. elektronske sjednice Samoborskog športskog saveza 
održane 01. prosinca 2017 godine. 

2. Donošenje odluke o raspisivanju Javnog poziva za dostavu prijedloga Programa JP u sportu 
za 2018. godinu 

3. 2. Izmjene i dopune Programa JP u sportu Grada Samobora za 2017 – tehnički rebalans 
4. Kontrola realizacije mjesečnih prometa i isplata iz Programa Javnih potreba u sportu Grada 

Samobora za 2018. 
5. Pravilnik o izboru najboljih sportaša Grada Samobora – rasprava, dopuna i usvajanje 
6. Sportski centri – pozicija 9 Programa JP u sportu Grada Samobora 
7. Izdavački programi – pozicija 10 Programa JP u sportu Grada Samobora - snimanje filma 

Samoborski sport u 2017 
8. Humanitarna akcija Sportsko srce Samobora – izvještaj 
9. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije – SDUS radionica, kompenzacija sati Ustanova SOS 



 

Dnevni red 2. sjednice IO Samoborskog športskog saveza u mandatnom razdoblju 2017 - 2021 
usvojen je jednoglasno. 

 
Ad 1. 

 
Članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza  jednoglasno su javnim glasovanjem, 
donijeli odluku o verifikaciji zapisnika s 1. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog 
športskog saveza koja se održala u ponedjeljak 30. studenog 2017. u 18 sati u konferencijskoj 
dvorani SD Samobor i usvajanje zapisnika s 1. elektronske sjednice Samoborskog športskog 
saveza održane 01. prosinca 2017. godine  prema materijalima iz priloga dokumentacije za 
sjednicu. 
 
 

Ad 2. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza je po točki 2. dnevnog reda razmatrao je 
donošenje odluke o raspisivanju Javnog poziva za dostavu prijedloga Programa JP u sportu za 
2018. godinu. 
Predsjednik navodi da je na osnovu donesenog proračuna Grada Samobora za 2018. potrebno 
temeljem Uredbe o kriterijima, mjerilima, postupcima financiranja i ugovaranja programa i 
projekata od interesa za opće dobro koje provode udruge potrebno raspisati Javni poziv 
/Natječaj za Program JP u sportu Grada Samobora za 2018. godinu. 
Materijale su svi dobili i otvara raspravu. 
 

 
Nakon rasprave članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza donio je jednoglasno  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
 

1. Donosi se odluka o raspisivanju Javnog poziva/Natječaja za prikupljanje prijedloga 

programa za Program JP u sportu Grada Samobora za 2018 godinu na dan 27. 12. 

2017. 

2. Javni poziv / Natječaj će biti raspisan do 27. 01. 2018. 

 

Ad 3. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza  po točki 3. dnevnog reda razmatrao je  donošenje 
II. Izmjena i dopuna Programa JP u sportu Grada Samobora za 2017. – tehnički rebalans. 
Predsjednik je naveo kako se rade izmjene unutar pozicije 1. Djelovanje Saveza i kako su 
izmjene doista neznatne. 
Otvara raspravu. 

Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvajaju se II izmjene i dopune Programa JP u sportu Grada Samobora za 2017. – 

tehnički rebalans. 
 



 

 
Ad 4. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza  po točki 4. dnevnog reda razmatrao je  usvajanje 
izvješća komisije za kontrolu realizacije mjesečnih prometa i isplata iz Programa JP u sportu 
Grada Samobora za 2017. 
Komisiju čine gosp. Saša Kolman i gosp. Milan Garašić. 
Gosp. Kolman je naveo da su dobili potrebne materijale i da su pregledom istih utvrdili da je sve 
provedeno u skladu s odlukama Izvršnog odbora i Programa JP u sportu Grada Samobora za 
2017. godinu. 
 
Predsjednik otvara raspravu. 

Po zaključenju IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvaja se izvješće Komisije za kontrolu realizacije mjesečnih prometa i isplata iz 

Programa Javnih potreba u sportu grada Samobora za 2017 gdje se navodi da su 
sva plaćanja provedena u skladu s odlukama Izvršnog odbora kao i ostalim aktima 
Saveza. 
 

 
Ad 5. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza razmatrao je donošenje izmjena i dopuna u 
Pravilnik o izboru najboljih sportaša Grada Samobora. 
Predsjednik je naveo kako su otvoreni novi prijedlozi oko izbora najuspješnijih ekipa iz ekipnih I 
pojedinačnih sportova  te dao riječ potpredsjedniku Cipeku koji je iznio svoj prijedlog. 
 
Nakon izlaganja gosp. Cipeka otvara se rasprava. 
Gosp. Vlahović smatra da bi najbolje riješenje bilo  otvoriti novu kategoriju kod izbora 
najuspješnije ekipe gdje bi uz izbor ekipe iz ekipnih sportova dodatno se otvorila kategorija 
najboljih m/ž ekipa iz pojedinačnog sporta. 
Gđa Bublić i gosp. Čerkez su također podržali prijedlog ubacivanja izbora kategorije: 
Najuspješnija ž/m ekipa iz pojedinačnih sportova . 
 
 

Nakon provedene rasprave Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio 
sljedeći 

Z A K L J U Č A K : 

1. Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza donosi odluku kojom se u članak 4. 
Pravilnika o izboru najboljih u sportu Grada Samobora ubacuje nova kategorija: 
Najuspješnija m/ž ekipa iz pojedinačnih sportova 

2. Članak 7. se mijenja i glasi: „Svaka sportska udruga, društvo, može predložiti samo 
jednog kandidata po kategoriji iz članka 4. i članka 5. ovog Pravilnika“ 

3. Članak 12. Stavak 2 se mijenja i glasi: „Ukoliko sportaš ili sportašica navrši u godini 
izbora 15 godina, a rezultat kojim ga se nominira je ostvaren u godini izbora kad je 
sportaš ili sportašica imao/la 14 godina, može se kandidirati za perspektivnog 
sportaša/sportašicu. 

4. Osniva se komisija za izradu kriterija za izbor najuspješnijih m/ž ekipa unutar ekipnih 
sportova: Miro Kelečić, Mladen Vlahović, Hrvoje Frankić 



5. Osniva se komisija za izradu kriterija za izbor najuspješnijih m/ž ekipa unutar 
pojedinačnih sportova: Davor Cipek, Dragutin Marović, Martina Bublić 

6. Komisije moraju do 31. 12. 2017. Izraditi prijedloge kriterija za izbor najuspješnijih 
ekipa iz ekipnih i pojedinačnih sportova. 

Ad 6. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 6. dnevnog reda razmatrao je 
raspodjelu sredstava iz pozicije 9 – Sportski centri. 
 
Predsjednik navodi da su ostala neraspoređena sredstva u iznosu 12.153,06 kn na poziciji 9 i 
predlaže da se ravnomjerno rasporede sredstva na klubove koji svojim programima I 
rezultatima pripadaju u Sportske centre.  
Otvara raspravu. 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio zaključak 
 

Z A K L J U Č A K : 

 
1. Usvaja se odluka kojom se odobrava isplata u iznosu 2.430,60 kn Karate klubu 

Samobor, ŽRK Samobor, Košarkaškom klubu Samobor, Rukometnom klubu Rudar 
te 1.215,30 kn Judo klub Samobor i Judo klub Profectus Samobor. 

2. Namijenjena sredstva sportske udruge će koristiti za nabavu opreme i sredstva za 
treninge i natjecanje te isto moraju opravdati računima i izvodima o potvrdi 
plaćanja. 
 

Ad. 7. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 7. dnevnog reda razmatrao je 
donošenje odluke o snimanju filma Samoborski sport 2017 za potrebe promocije I izbora 
najboljih u sportu Grada Samobora. 
Predsjednik je naveo da na poziciji 10 postoje sredstva za promotivno informativne programe 
te predlaže da se izradi promotivno informativni film Samoborski sport u 2017. 
Otvara raspravu. 

Nakon rasprave IO Samoborskog športskog saveza, Izvršni odbor Samoborskog športskog 
saveza je jednoglasno donio sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K : 

1. Odobrava se produkcija filma Samoborski sport  2017 koji će izraditi Studio Vrhovčak iz 
Samobora u iznosu od 6.100 kn brutto. 
 

 
Ad. 8. 

 
Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 8. Dnevnog reda  razmatrao je 
informaciju o provođenju humanitarne akcije “Sportsko srce Samobora” 
Tajnica Marijana Radek je navela kako je akcija I ove godine vrlo uspješna I da se odazvao veliki 
broj klubova. 
Temeljem donacija složeni su paketi za 130 obitelji iz svih župa Grada Samobora I sve je 
dostavljeno prije blagdana u potrebite obitelji. 
Zahvaljuje svim sportašicama I sportašima, sportskim djelatnicima, roditeljima I volonterima 
Caritasa Sv. Anastazije na uključivanju u ovu akciju. 



Nakon provedene rasprave Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio 
sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K : 

1. Prima se na znanje izvještaj o provedbi akcije “Sportsko srce Samobora” i daje se 

podrška nadalje ovakvim akcijama. 

 

     Ad 9. 

 
Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza razmatrao je pod točkom razno odluku o 
preraspodjeli sati  koje udruge ne utroše za zakup dvorane po Programu JP u sportu. 
Predsjednik predlaže da se eventualni višak sati preraspodjeli za potrebe Atletskog kluba 
Samobor 2007  i nakon toga ostali viškovi se preraspodjele  Rukometnom klubu Mladost 09. 
Tajnica je obavijestila IO o održanoj radionici SDUS-a vezano na raspisivanje natječaja za 
programme sportskih udruga u 2018. godini te poslala prezentacijske materijale na sve udruge. 
Gosp. Dragutin Marović je predložio da se pokuša raditi dodatno na promociji sporta našeg 
Grada uključivanjem TV kuća koja bi na mjesečnoj bazi pratili sport i uspjehe sportaša Grada 
Samobora.  
Nakon provedene rasprave Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio 
sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K : 

1. Donosi se odluka da se viškovi neutrošenih sati udruge na temelju zakupa sportskih 

dvorana Samobora prebace za potrebe Atletskog kluba Samobor 2007 i RK Mladost 09. 

2. Prima se na znanje informacija o održanoj radionici u SDUS-u. 

Pod točkom razno dodatno nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je završila u 14,30 sati. 

Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek                        Miro Kelečić 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


